
PROCES VERBAL

A

încheiat azi, 08 noiembrie 2024, cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului 
Local al municipiului Zalău, care s-a desfăşurat online şi cu respectarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 239 din 29.07.2021.

La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 
executivului Primăriei participă următorii; dl Ionel Ciunt - primarul municipiului 
Zalău, dna Claudia Ardelean - director Direcţia Administraţie Publică, dl Alexandru 
Pura - director Direcţia Patrimoniu, dna Mariana Cuibuş - director Direcţia Economică, 
dl Claudiu Chiş - director adj. Direcţia Economică, dna Mihaela Onuţan - director 
Direcţia Resurse Umane, dl Dănuţ Curea - director Direcţia Tehnică, dl Vlad Petre - 
arhitect şef - Direcţia Urbanism, şefi serviciu din cadrul Primăriei Municipiului Zalău. 
Invitaţi: dna Dorina Baboş - director Direcţia de Asistenţă Socială Zalău, dl Marcel 
Adridan - director SADP Zalău, dl Claudiu Bujor - director SCM Zalău, dl Alin Oros 
- director S.C. Transurbis S.A., dl loan Miclea - director S.C. Citadin Zalău S.R.L., dl 
Kulcsar Szabo Andras - director economic S.C. Citadin Zalău S.R.L., dl Lucian Trif- 
director Poliţia Locală.

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 
Municipiului Zalău, în data de 07.11.2024, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău 
07.11.2024.

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace telefonice 
şi prin e-mail, în ziua de 07.11.2024, 
a şedinţei.
In continuare, am consemnat următoarele;
DI preşedinte Călin-Cristian Forţ
Declar deschise lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local al municipiului 
Zalău, constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al municipiului Zalău,
astfel încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri 
locali.

nr. 1218 din

cu precizarea datei, orei şi a locului de desfăşurare

€

Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 20 consilieri locali, şedinţa este legal 
începe lucrările.

constituită şi îşi poate

Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Andrei Bako, dna consilier Monica 
Băgărean, dna consilier Csilla Beczi, dl consilier Dan-Vasile Bercean, dl consilier 
Titus-Gabriel Câmpean, dl consilier Dan-Nicu Cherecheş, dna consilier Anda-Maria 
Ciobanu, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Raul-Bogdan Dragoş, dl consilier 
Nicolae Fazakas, dl consilier Călin-Cristian Forţ, dna consilier Anca-Manuela Irimiea, 
dl consilier Claudiu-Mihail Marian, dna consilier Gabriela-Carmen Olar, dna consilier 
Narcisa-Alexandra Panie, dl consilier loan-Bogdan Şerban, dl consilier loan-Daniel
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Taloş, dl consilier Ciprian-Pamfil Vlaicu, dl consilier Horaţiu-Lucian Cosma, dna 
consilier Andreea-Ioana Lucaci.

Lipseşte: dl consilier Teodor Bălăjel.
*

DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - Solicit avizul comisiilor de la preşedintele 
fiecărei comisii, pentru proiectele de hotărâri:
DI consilier Claudiu-Mihail Marian - comisia pentru administraţie publică locală, 
juridică, de disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
DI consilier Titus-Gabriel Câmpean - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl consilier Dan-Vasile Bercean - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.

*

DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - în continuare, dau cuvântul dlui primar pentru a 
face câteva precizări cu privire la ordinea de zi a şedinţei de astăzi.
Dl primar Ionel Ciunt - Mulţumesc, dle preşedinte de şedinţă!
Bună dimineaţa, doamnelor şi domnilor consilieri!
DI consilier Mihai Crişan - Am fost convocaţi ieri pentru şedinţa de astăzi, înţeleg 
unele urgenţe, cum ar fi proiectele 1 şi 7, dar la proiectul 7, care la Anexa 1 are 500 de 
pagini, pentru mine, cel puţin, era un proiect de interes, mă interesa, pentru că am avut 
anumite discuţii cu persoane care se plângeau de anumite ore şi trasee din zona 
metropolitană, plus, am vrut să văd ce scrie despre transportul dedicat elevilor.
Cum să citesc eu sau să parcurg, când numai Anexa 1 are 500 de pagini, plus încă 
câteva zeci, celelalte anexe.
Nu cred că la acest proiect nu aveaţi documentaţia lui înainte de această şedinţă. Am 
întrebat în comisie şi am înţeles că, în data de 14.11.2024, expiră contractul.
Nu este normal! O să votăm proiectul, dar, pentru ordinea de zi, vom protesta, deoarece 
trebuie să vă gândiţi, pe viitor, să putem fi anunţaţi din timp, ca să putem studia, să ştim 
ce votăm, mai ales că este un proiect de interes.
DI primar Ionel Ciunt - Am înţeles punctul dumneavoastră de vedere! Şi noi am fost 
condiţionaţi, oarecum, de discuţiile pe care le-am avut cu colegii din 
metropolitană, nişte calcule financiare pe care şi le-a făcut fiecare dintre colegi, de 
avizul de la Consiliul Concurenţei, care s-a primit abia de două zile. Am înţeles că ar 
fi o problemă, dar să fiţi convinşi că, dacă nu era vorba despre termen, nu veneam astăzi 
cu acest proiect şi lăsam să studiaţi în amănunţime şi să veniţi cu propunerea la acest 
subiect, dar, astăzi, aceasta este situaţia.
DI consilier Mihai Crişan - Vreau să atrag atenţia, pe viitor, când ştim că avem 
termene, să încercăm să trimitem documentaţia pe e-mail, cu câteva zile înainte.

zona
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Dl primar Ionel Ciunt - Nu ne mai atrageţi atenţia, haideţi să fim constructivi. 
Eventual, ne faceţi o sugestie.
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ — Fac şi eu o completare, prin acest proiect s-au 
analizat mai multe elemente: studiul de oportunitate, contract, caiet de 
regulament, gratuităţi şi aşa mai departe: acest studiu de oportunitate, într-adevăr, a fost 
postat foarte recent, v-a explicat şi domnul primar de ce. Dar vreau să aveţi cunoştinţă 
de faptul că acest studiu de oportunitate a fost prezentat în mai multe şedinţe, în care a 
început, efectiv, construcţia acestui studiu, deoarece s-au făcut diverse propuneri de-a 
lungul timpului, iar ceea ce vă prezentăm acum, la final, este concluzia prin care toţi 
cei care sunt implicaţi în această asociaţie au fost de acord.
Au fost câteva probleme, probabil vă referiţi la localitatea Crişeni, dar să ştiţi că au 
avut, de fiecare dată, reprezentant. Faptul că, la momentul X, nu au spus nimic, nu am 
fost noi de vină şi am încercat să corectăm printr-o înţelegere cu domnul primar, să 
facem, deoarece ei ştiau de ce flotă dispune, la ora actuală, S.C. TRANSURBIS S.A. 
şi am spus-o, şi spune şi studiul de oportunitate şi spune şi numărul de autobuze 
achiziţionate, vom extinde acest grafic la necesarul solicitat de fiecare primărie în parte. 
Dl consilier Mihai Crişan - Esenţa nu era un primar sau altul, era ca noi, consilierii 
locali, să avem timp să votăm în cunoştinţă de cauză.
Dl primar Ionel Ciunt - Am înţeles ideea şi aşa o să facem pe viitor.
Dl primar Ionel Ciunt - Vă propun spre aprobare ordinea de zi a prezentei şedinţe, 
aşa cum este primită de fiecare dintre dumneavoastră şi postată pe site.
Cine este pentru? - 16 voturi. împotrivă? - Nu sunt.
Abţineri? — 4 voturi - dna consilier Monica Băgărean, dl consilier Dan-Nicu Cherecheş, 
dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Ciprian-Pamfil Vlaicu.
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

Ordine de zi
pentru şedinţa extraordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 08 noiembrie 2024, ora 09:00

1 .Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări suplimentare la 
obiectivul de investiţii „Modernizare DJ 191C: Tudor Vladimirescu, Porolissum, 
Bujorilor, Moigradului şi Cetăţii”, în baza modificărilor dispuse prin Dispoziţia de 
şantier nr. 1/21.10.2024 la Contractul de lucrări nr. 33543 din 23.04.2024 pentru 
aducere la cota a căminelor situate pe amplasamentul obiectivului de investiţii 
„Modernizare DJ 19IC: Tudor Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, Moigradului si 
Cetăţii”.
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea noului Regulament privind metodologia de 

acordare a protecţiei sociale pentru categoriile de persoane care beneficiază de 

gratuităţi sau reduceri la Serviciul de transport public local de persoane pe raza UAT- 

urilor membre ale Asociaţiei Metropolitana De Transport Public Zalău, acordate de 
Municipiul Zalău.

sarcini.
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3. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Municipiului Zalău în 

domeniul privat al Municipiului Zalău, în vederea scoaterii din funcţiune, valorificării 

şi, după caz casării materialelor rezultate în urma demolării a 58 puncte gospodăreşti.
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Anexei 1 la H.C.L. 
257/26.09.2024 pentru aprobarea indicatorilor tehnico-economici la faza PT, modificat 
prin dispoziţii de şantier, aferenţi obiectivului de investiţii: „Modernizare DJ 191C: 
Tudor Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, Moigradului şi Cetăţii”.
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului actualizat al proiectului 
„Modernizare DJ 19IC: Tudor Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, Moigradului şi 
Cetăţii, din Municipiul Zalău”.
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a 

indicatorilor tehnico-economici ai proiectului „Extinderea sistemelor de alimentare cu 

apă şi canalizare în Municipiul Zalău, judeţul Sălaj” şi abrogarea Hotărârii Consiliului 
Local Zalău nr. 295 din 17 octombrie 2024 privind aprobarea documentaţiei tehnico- 

economice şi a indicatorilor tehnico-economici ai proiectului „Extinderea sistemelor 

de alimentare cu apă şi canalizare în Municipiul Zalău, judeţul Sălaj”.
7. Proiect de hotarare privind avizarea Studiului de oportunitate privind stabilirea 

modalităţii de organizare şi gestiune a serviciului public de transport local de călători 
pe aria unităţilor administrativ-teritoriale membre ale ASOCIAŢIEI 

METROPOLITANE DE TRANSPORT PUBLIC ZALĂU, a gestiunii directe a 

serviciului, a Regulamentului, Caietului de sarcini şi a Contractului de delegare a 

gestiunii serviciului de transport public local de călători pe raza UAT-urilor membre 
ale asociaţiei.

nr.

DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - Vă solicit să anunţaţi interesul personal şi 
numărul proiectului de hotărâre la care aveţi un interes personal, astfel cum este definit 
de art. 228 la alin. 1 Cod administrativ şi la care nu veţi participa.
Dl consilier Mihai Crişan - La proiectul de hotărâre numărul 6 nu particip.
DI consilier Nicolae Fazakas - La proiectul de hotărâre numărul 2 şi la proiectul de 
hotărâre numărul 7 nu particip.

*

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la 
dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

*

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări suplimentare la 
obiectivul de investiţii „Modernizare DJ 19IC: Tudor Vladimirescu, Porolissum, 
Bujorilor, Moigradului şi Cetăţii”, în baza modificărilor dispuse prin Dispoziţia de 
şantier nr. 1/21.10.2024 la Contractul de lucrări nr. 33543 din 23.04.2024 pentru 
aducere la cota a căminelor situate pe amplasamentul obiectivului de investiţii 
„Modernizare DJ 191C: Tudor Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, Moigradului şi 
Cetătii”.

9
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Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Călin-Cristian Forţ- Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Horaţiu-Lucian Cosma — Am discutat cu colegii din comisia economică, 

o oarecare experienţă cu derularea proiectelor de investiţii şi aici ar trebui, tuturor, 
să ne ridice nişte semne de întrebare faptul că am avut astfel de suplimentări repetate 
de-a lungul proiectului, de modificări tehnice, de soluţii, de termene şi aş avea două 
întrebări: pe de o parte, am văzut că se produce o nouă modificare a termenului de 
finalizare, pentru luna mai 2025, adică peste 6 luni şi dacă aveţi cumva în vedere, 
împreună cu constructorul, o reducere a acestui termen. înţeleg că sunt nişte lucrări 
suplimentare de 500 mii lei, relativ mici din punct de vedere tehnic şi cred că ar putea 
fi redus termenul respectiv.
A doua chestiune este legată de sumele suplimentare care înţeleg că ar fi o problemă şi 
cu proiectul separat cu Compania de Apă. S-au făcut demersuri pentru a se recupera 
eventualele sume de bani cauzate din deficienţa acestor lucrări făcute de Compania de 
Apă?
Să nu punem presiune doar pe zălăuani, să nu plătească doar ei din bugetul local aceste 
lucrări şi să vedem dacă sunt alţi vinovaţi pentru deficienţă, să ne îndreptăm împotriva 
lor.
Dl director Dănuţ Curea — Referitor la termen, este motivată prelungirea 
cerut de către constructor din mai multe motive, şi anume: am avut lucrările intercalate 
cu POIM-ul care au durat foarte mult. Acesta a fost unul dintre factorii care au întârziat 
aceste lucrări. Am preconizat că nu o să reuşim să terminăm până la finalul anului; mai 
mult, acest proiect, pentru noi, ca şi UAT, a fost de la început neeligibil. Faptul că a 
apărut noul Ghid de finanţare POR 2021-2027, am convenit, la solicitarea dumnealor, 
să punem o nouă cerere de finaţare pe acest proiect. Acesta este motivul pentru 
acordat această prelungire.
Vreau să vă informez că, în proporţie de 70%, fizic, lucrările sunt executate. Mai avem 
de făcut strada Tudor Vladimirescu, o porţiune de la tribunal până la sensul giratoriu 
din Porolissum, unde o să intervenim, o să vedem dacă în această perioadă sau o să 
mergem spre primăvară. Acolo, am reuşit să facem trotuarele, am avut o discuţie cu 
constructorul, se vor pava/asfalta acele trotuare ca să se poată circula.
Cea de-a doua problemă, referitor la ceea ce aţi spus dumneavoastră, dacă 
îndreptat să solicităm anumite penalităţi spre Compania de Apă, datorită lucrărilor 
POIM, pe traseul conductei menajere, în timpul execuţiei lucrărilor s-au constatat nişte 
cedări, aşa cum se întâmplă de obicei în construcţii. Constructorul nostru de drum ’ 
şi-a putut asuma să ne acorde garanţia respectivă. Atunci, având în vedere că aceste 
lucrări au fost intercalate şi, între timp, noi, după lucrările POIM, aveam obligaţia să 
ridicăm aceste capace, am considerat ca să nu avem o problemă în timp, am adus 
proiectantul în teren şi am considerat, în baza unei dispoziţii de şantier şi teste care s- 
au făcut, să găsim o soluţie tehnică, în aşa fel încât, la finalul lucrării, să avem o lucrare 
de calitate şi să nu ne trezim cu cedări la infrastructura drumului.
O să vedem după execuţie şi după finalizarea lucrărilor, o să fim foarte atenţi cum se 
va comporta infi'astructura.

am

care s-a

care am

ne-am

nu
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Dl consilier Horaţiu-Lucian Cosma - Am înţeles, mulţumesc, se va tennina când se 
va termina şi plătesc zălăuanii.
DI primar Ionel Ciunt - Aţi tras o concluzie greşită, dar o respectăm.
DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - Cred că referatele de specialitate sunt explicite, 
dacă doriţi să fiţi răutăcios, puteţi să fiţi.
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt.
Abţineri? - 1 vot - dl consilier Horaţiu-Lucian Cosma.
Cu 19 voturi „pentru a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea executării 
unor lucrări suplimentare la obiectivul de investiţii „Modernizare DJ 191C: Tudor 
Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, Moigradului şi Cetăţii”, în baza modificărilor 
dispuse prin Dispoziţia de şantier nr. 1/21.10.2024 la Contractul de lucrări nr. 33543 
din 23.04.2024 pentru aducere la cota a căminelor situate pe amplasamentul 
obiectivului de investiţii „Modernizare DJ 191C; Tudor Vladimirescu, Porolissum, 
Bujorilor, Moigradului şi Cetăţii”.

Se adoptă hotărârea nr. 315

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea noului Regulament privind metodologia de 
acordare a protecţiei sociale pentru categoriile de persoane care beneficiază de 
gratuităţi sau reduceri la Serviciul de transport public local de persoane pe raza UAT- 
urilor membre ale Asociaţiei Metropolitana De Transport Public Zalău, acordate de 
Municipiul Zalău.
Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparenţă decizională prevăzută de Legea 
nr. 52/2003, insă datorită adoptării de soluţii imediate, se supune adoptării anterior 
termenului de 30 zile lucrătoare prevăzut de alin. 2 al art. 7 din Legea.nr. 52/2003. în 
această etapă nu s-au înregistrat propuneri, sugestii sau opinii cu valoare de 
recomandare.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Nicolae Fazakas nu a participat.
Dna consilier Gabriela-Carmen Olar nu a participat.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea noului 
Regulament privind metodologia de acordare a protecţiei sociale pentru categoriile de 

persoane care beneficiază de gratuităţi sau reduceri la Serviciul de transport public local 
de persoane pe raza UAT-urilor membre ale Asociaţiei Metropolitana De Transport 
Public Zalău, acordate de Municipiul Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 316
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Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ
3.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Municipiului Zalău în 
domeniul privat al Municipiului Zalău, în vederea scoaterii din funcţiune, valorificării 
şi, după caz casării materialelor rezultate în urma demolării a 58 puncte gospodăreşti. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Dan-Nicu Cherecheş - Ca şi temă de gândire, ar trebui să avem şi noi, 
Zalăul, Sălajul, o groapă de depozitare pentru materialele de construcţii, deoarece acest 
tip de materiale nu sunt preluate la centrele de selectare de la Dobrin, Ar fi o temă 
pentru toată lumea, cum să facem o groapă de colectare de acest gen.
Dl primar Ionel Ciunt - Avem acum un proiect pe strada Spicului, un centru cu aport 
voluntar unde o să fie depozitate deşeurile respective. Poate capacitatea nu va fi 
suficientă, dar este un început. Proiectul este în derulare.
Dl consilier Dan-Nicu Cherecheş — Presupun că au şi partea de animale moarte. Este 
foarte bine că avem aşa ceva. Zalăul chiar are nevoie de aşa ceva.
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Ciprian-Pamfil Vlaicu nu a participat.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind trecerea din domeniul 
public al Municipiului Zalău în domeniul privat al Municipiului Zalău, în vederea 
scoaterii din funcţiune, valorificării şi, după caz casării materialelor rezultate în urma 
demolării a 58 puncte gospodăreşti.

Se adoptă hotărârea nr. 317

DI preşedinte Călin-Cristian Forţ
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Anexei 1 la H.C.L. 
257/26.09.2024 pentru aprobarea indicatorilor tehnico-economici la faza PT, modificat 
prin dispoziţii de şantier, aferenţi obiectivului de investiţii: „Modernizare DJ 19IC: 
Tudor Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, Moigradului şi Cetăţii”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt.
Abţineri? — 2 voturi — dna consilier Gabriela-Carmen Olar, dl consilier Horaţiu-Lucian 
Cosma.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea actualizării 
Anexei 1 la H.C.L. nr. 257/26.09.2024 pentru aprobarea indicatorilor tehnico- 
economici la faza PT, modificat prin dispoziţii de şantier, aferenţi obiectivului de 
investiţii: „Modernizare DJ 191C: Tudor Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, 
Moigradului şi Cetăţii”.

nr.

Se adoptă hotărârea nr. 318
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Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului actualizat al proiectului 
„Modernizare DJ 191C: Tudor Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, Moigradului şi 
Cetăţii, din Municipiul Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 17 voturi. împotrivă? - Nu sunt.
Abţineri? — 3 voturi - dna consilier Gabriela-Carmen Olar, dl consilier Horaţiu-Lucian 
Cosma, dna consilier Andreea-Ioana Lucaci.

Cu 17 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului 
actualizat al proiectului „Modernizare DJ 19IC: Tudor Vladimirescu, Porolissum, 
Bujorilor, Moigradului şi Cetăţii, din Municipiul Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 319

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ
6.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a 

indicatorilor tehnico-economici ai proiectului „Extinderea sistemelor de alimentare cu 

apă şi canalizare în municipiul Zalău, judeţul Sălaj” şi abrogarea Hotărârii Consiliului 
Local Zalău nr. 295 din 17 octombrie 2024 privind aprobarea documentaţiei tehnico- 

economice şi a indicatorilor tehnico-economici ai proiectului „Extinderea sistemelor 

de alimentare cu apă şi canalizare în municipiul Zalău, judeţul Sălaj”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ — Dacă sunt discuţii?
Dl primar Ionel Ciunt - O informare foarte scurtă pentru dumneavoastră, domnilor 
consilieri. şi pentru cetăţenii municipiului Zalău. în acest proiect am reuşit să 
cuprindem tot ceea ce a rămas în afara proiectului mare privind aducţiunea de apă şi 
canalizarea în municipiul Zalău. Proiectul despre care vorbeam, gestionat de Compania 
de Apă, erau străzi unde erau construcţii până la o anumită lungime a străzii. între timp, 
s-au mai construit case, diferite obiective şi am încercat ca acele lungimi de străzi 
nu au fost prinse în proiectul gestionat de Compania de Apă, să le prindem în acest 
proiect, împreună cu Asociaţia Someş Tisa, care este partenerul nostru în acest proiect 
şi cred că, la finalul acestui proiect, o să reuşim ca Zalăul să fie conectat la apă şi la 
canalizare pe toată zona construibilă şi construită.
Dl consilier Dan-Nicu Cherecheş - Cetăţenii Zalăului trebuie să înţeleagă că Primăria 
Municipiului Zalău este proprietarul reţelelor de apă şi canalizare din municipiu. Tot 
auzim tot felul de teorii, cum că propietarul ar fi Compania de Apă. Municipiul este 
proprietarul şi municipiul este şi dator să îşi facă investiţiile, numai ca să fim în clar, 
aici, să eliminăm faptul că Compania de Apă ar trebui să îşi facă investiţiile.

care
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Dl primar Ionel Ciunt - Da, domnule consilier, Municipiul Zalău este proprietarul, 
dar am concesionat serviciul la Compania de Apă; de altfel, cetăţenii ştiu acest lucru, 
deoarece ei la Compania de Apă plătesc facturile de apă şi canal.
Reţelele sunt în proprietatea primăriei, dar sunt date în concesiune la Compania de Apă. 
Investiţiile care se fac le discutăm cu Compania de Apă, gestionarea acestui proiect 
este destul de complicată din mai multe motive. Nu ţine neapărat de cei din Zalău, dar 
uneori trebuie să susţină mai mult ceea ce susţinem si noi, inclusiv în fata celor de la 
Cluj.
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Mihai Crişan nu a participat.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-economici ai proiectului 
„Extinderea sistemelor de alimentare cu apă şi canalizare în municipiul Zalău, judeţul 
Sălaj” şi abrogarea Hotărârii Consiliului Local Zalău nr. 295 din 17 octombrie 2024 

W privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico- 
economici ai proiectului „Extinderea sistemelor de alimentare cu apă şi canalizare în 
municipiul Zalău, judeţul Sălaj”.

Se adoptă hotărârea nr. 320

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ
T.Proiect de hotarare privind avizarea Studiului de oportunitate privind stabilirea 

modalităţii de organizare şi gestiune a serviciului public de transport local de călători 
pe aria unităţilor administrativ-teritoriale 

METROPOLITANE DE TRANSPORT PUBLIC ZALĂU, a gestiunii directe a 

serviciului, a Regulamentului, Caietului de sarcini şi a Contractului de delegare a 

gestiunii serviciului de transport public local de călători pe raza UAT-urilor membre 
ale asociaţiei.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Horaţiu-Lucian Cosma - Nu am avut suficient timp să studiez studiul de 
oprtunitate, mai ales că este un document destul de important. Aseară am spicuit puţin 
prin el şi, la pagina 412, am remarcat că se vorbea despre comunele Porolissum sau 
comunele Aghireş, eventual pe viitor să fiţi puţini mai atenţi la ce documente aprobaţi. 
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 17 voturi. împotrivă? - Nu sunt.
Abţineri? - 1 vot - dl consilier dl consilier loan-Daniel Taloş.
Dl consilier Nicolae Fazakas nu a participat.
Dna consilier Anca-Manuela Irimiea nu a participat.
Cu 17 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind avizarea Studiului de 

oportunitate privind stabilirea modalităţii de organizare şi gestiune a serviciului public 

de transport local de călători pe aria unităţilor administrativ-teritoriale membre ale

membre ale ASOCIAŢIEI
9
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ASOCIAŢIEI METROPOLITANE DE TRANSPORT PUBLIC ZALĂU, a gestiunii 
directe a serviciului, a Regulamentului, Caietului de sarcini şi a Contractului de 

delegare a gestiunii serviciului de transport public local de călători pe raza UAT-urilor 
membre ale asociaţiei.

Se adoptă hotărârea nr. 321

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 
şi vă doresc o zi frumoasă!

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,
călin-jgristian for

CONTRASEMNEAZĂ 
SECRETAR GENERAL, 

MARINA-BIANCA FAZACAŞ

D.R.U./S.A.M.UJ.-C.F.G./F.C.
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